
Årsberetning Formannskapet 2024 frem til desember. 

Det har vært 13 møter i perioden. 

 

Det ble gitt ut kommunal støtte til Venstre på 99.800kr for 2024, grunnet 3 

kommunestyrerepresentanter. 

Romerike Krisesenter som er et interkommunalt selskap som driftes av Lørenskog, har på en 

god måte fått implementert at også menn kan være en del av krisesenteret.  

Det var en klage på vedtaket om Dammyrveien/skogsbilveien. Kommunen opprettholdt sitt 

vedtak og avviste klagen som går til statsforvalteren. 

Skårersletta 70 midlertidig parkering ble løftet fra formannskapets sak til KS. Triaden leier 

arealet til midlertidig parkering. 

40-50 Skjenkebevillingssaker ble vedtatt. Vedtas en gang pr kommunestyreperiode. Det er et 

forslag om at slike saker gis administrativ behandling og at saken kommer til FS kun hvis det er 

spesielle tilfeller.  

Vi reduserer tilskuddet til TV aksjonen fra 2 til 1 krone pr innbygger.  

Mailand får leid et mindre kommunalt område som er i tilknytning til skolen for å sette opp en 

paviljong. 

 

 

Den politiske temperaturen har vært forholdsvis lav hele året. Samarbeidspartiene har vært 

ganske samsnakkende. Høyre har hatt en veldig demokratisk lederstil, Sp og Frp har en god del 

egne utspill, og H lar alle få mene sitt. Siste møte før jul, budsjettmøtet, markerer Venstre 

uenighet-er ikke med på gruppemøtet og signaliserer kraftig skuffelse ovenfor de andre 

partiene.   


